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Förtroendevalda beslutande:
Sven Bergström (C), ordf 
Agneta Brendt (S), 2 v ordf 
Caroline Schmidt (C) 
Stefan Bäckström (C) 
Annica Norman (C)  
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Lars-Olov Widell (C) 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Jörgen Bengtson (C) 
Matts Persson (C) 
Jonas Holm (M) 
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Birgitta Medin (M) 
Tommy Ljung (M) 
Håkan Rönström (M) 
Bibbi Segerbrand (M) 
Arif Khalifa (M) 
Lena Frankenberg Glantz 

(M) 
Stefan Segerbrand (M) 
Göte Bohman (MP) 
Kåge Wallner (MP) 
Göran Wiklund (MP) 
Elisabeth Gafvelin (MP) 
Kent Sjöberg (KD) 
Margareta Sidenvall (KD) 
Ann Berg (FP) 
Gunnel Nordin (FP) 
Sven-Åke Thoresen (S) 
Majvor Westberg Jönsson 
(S) 
Siw Karlsson (S) 
Uno Jonsson (S) 
Göran Thapper (S) 
Ingvar Persson (S) 
Anna-Carin Keisu (S) 

Mikael Löthstam (S) 
Annika Huber (S) 
Olle Borgström (S) 
Kerstin Rask (S) 
Susanne Östh (S) 
Rolf Sundell (S) 
Lilian Holmgren (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Martin Nyman (S) 
Leif Rogell (S) 
Daniel Pettersson (V) 
Delshad Saleh (V) 
Elisabeth Swedman (V) 
Ulla Ohlsson (V) 
Alf Norberg (V)  
Bo Lindkvist (SD) 
Birgitta Johansson (SD) 

 
Förtroendevalda ej beslutande:
 
 
Övriga deltagare: 
Kommunsekreterare Pia Embretsén, serviceföreståndare Anders Mellin, utbildningschef Ingela Rauhala, 
verksamhetschef Sofia Nohrstedt, verksamhetschef Maria Ström Åslund, verksamhetschef Elisabet 
Bäckström och verksamhetschef Annika Gabrielsson 
 
Utses att justera: Caroline Schmidt och Majvor Westberg-Jönsson 
 
Justeringens plats 
och tid: Kommunledningsförvaltningen, fredag den 20 december kl 15.00 

Underskrifter:  Paragrafer 180-211 

Sekreterare: Pia Embretsén 

Ordförande: Sven Bergström 

Justerande: Caroline Schmidt Majvor Westberg-Jönsson 
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Bevis/anslag 
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§ 180 Fråga om ej kungjort ärende får behandlas vid 
dagens sammanträde 

Ärendebeskrivning 

Ordföranden frågar kommunfullmäktige om ej kungjort ärende Avslutande av gemensam 

Kostnämnd får framställas och behandlas vid dagens sammanträde, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detta. 

Kommunfullmäktige beslutar enhälligt 

att ärendet Avslutande av gemensam Kostnämnd får framställas och kan behandlas vid 
dagens sammanträde.  

____ 
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§ 181 Allmänhetens frågestund och ledamöters korta frågor 

Ärendebeskrivning 

Susanne Östh (S) frågar;  

- Pågår det ett arbete med att implementera vita jobb? 

- Har motionen verkställts?   

- Ställer vi krav på kollektivavtal vid upphandlingarna? 
 

Kommunalrådet Caroline Schmidt (C) svarar att i samband med att motionen bifölls i 
kommunfullmäktige har kommunförbundet Inköp Gävleborg svarat det inte är några 
problem att verkställa detta. Ett möte med Inköp Gävleborg är inplanerat i januari 
2014 och då kommer frågan att tas upp igen. 

Ordförande i tekniska nämnden Håkan Rönström (M) svarar att han förutsätter att 
detta görs i samråd med Inköp Gävleborg men kommer att ta med sig frågan till 
tekniska förvaltningen. 

Ordföranden förklarar frågestunden för avslutad. 

____ 
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§ 182 Medborgarförslag 

Följande medborgarförslag väcks vid sammanträdet: 

   Dnr 2013-505-035 

1. Medborgarförslag, från Richard Tynèr, Hudiksvall, om att kommunen bör delta i 
Naturskyddsföreningens projekt ”Operation giftfri förskola” 
 
    Dnr 2013-539-035 

2. Medborgarförslag, från Karin Hjelm, Delsbo, om camping på Kattvikskajen i 
Hudiksvall. 
 

Kommunfullmäktige beslutar 

att medborgarförslag 1 får väckas och överlämnas till kommunstyrelsen för 
yttrande, samt 

att medborgarförslag 2 får väckas och lämnas till tekniska nämnden för 
handläggning och beslut.  

______   
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§ 183 Presentation av lärande- och kulturnämndens 
verksamhet  

Lärande- och kulturnämndens ordförande Stefan Bäckström (C) och förvaltningschef 
Ingela Rauhala, verksamhetscheferna Sofia Nohrstedt, Maria Ström Åslund, Elisabet 
Bäckström och Annika Gabrielsson informerar kommunfullmäktige om nämndens 
verksamhet. Informationen omfattar organisation, arbetsuppgifter och utmaningar 
inom nämndens verksamhetsområden. 

Efter informationen ges möjlighet för ledamöterna att ställa frågor. 

____  



  

 Protokoll 9 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 184 Styrelse- och nämnders åtagande 2014 

Dnr 2013-292-012 

Ärendebeskrivning 

Mellan kommunstyrelsen, kommunens nämnder och kommunfullmäktige ska generella 
åtaganden tecknas för varje år. 

Föreligger förslag till generella åtaganden för år 2014 vad avser kommunstyrelsen, 
lärande- och kulturnämnden, Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnd, omsorgs-
nämnden, social- och fritidsnämnden, Svågadalsnämnden, tekniska nämnden samt 
byggnadsnämnden. 

Jonas Holm (M) lämnar förslag till särskilda uppdrag i samband med åtaganden 2014: 

Följande förslag till särskilda uppdrag ska inarbetas i nämndernas åtaganden och 
arbete: 

Till alla nämnder: 

• Att inom sitt verksamhetsområde verka för ett bättre företagsklimat 

• Att inom sitt verksamhetsområse arbeta för en hållbar utveckling 

• Att arbeta med att uppnå målsättningen i Region Gävleborgs projekt ”Resfritt 
Gävleborg” 

Till kommunstyrelsen 

• Att för de medel som finns avsatta i 2014 års investeringsbudget utarbeta ett 
förslag till landsbygdsutveckling – i samråd med tekniska nämnden 

• Initiera projekt ”Hållbar kommunutveckling” i samarbete med Sveriges 
Ekokommuner och Blekinge Tekniska Högskola 

Till social och fritid 

• Fortsätta SKL-analysen från 2011 gällande relationstalen i förhållande till andra 
kommuner i vad avser förebyggande arbete respektive kostnader för 
behandling på institutioner 
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Kommunstyrelsen har 5 december 2013 föreslagit att kommunstyrelsens, 
Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnds, omsorgsnämndens, tekniska nämndens 
samt byggnadsnämndens förslag till åtaganden för år 2014 samt att ovanstående 
förslag till särskilda uppdrag i samband med åtaganden 2014, godkänns. 

Oppositionspartiernas (S och V) ledamöter deltog ej i beslutet och bilade ett särskilt 
yttrande till protokollet. 

Kommunstyrelsen beslutade 16 december 2013 att föreslå att lärande- och 
kulturnämndens, social- och fritidsnämndens samt Svågadalsnämndens förslag till 
åtaganden för år 2014, godkänns. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Caroline Schmidt (C), Jonas Holm 
(M)och Kåge Wallner (MP)bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till att nämndernas förslag till åtaganden godkänns och 
meddelar att oppositionspartiernas (S och V) ledamöter ej deltar i beslutet gällande 
särskilda uppdrag och har för avsikt att lämna in ett särskilt yttrande att biläggas 
protokollet. 

   Bilaga §184 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna kommunstyrelsens, Norrhälsinglands miljö- och räddningsnämnds, 
omsorgsnämndens, tekniska nämndens, byggnadsnämndens, lärande- och 
kulturnämndens, Svågadalsnämndens och social- och fritidsnämndens förslag till 
åtaganden för år 2014, 

att godkänna ovanstående förslag till särskilda uppdrag i samband med åtaganden 
2014. 

______   
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§ 185 Årsredovisningar 2012, stiftelse och kommunala 
bolag  

Dnr 2013-292-012 

Ärendebeskrivning 

Verksamhetsberättelser och ekonomiska årsredovisningar samt revisionsberättelser för 
år 2012 har inkommit från  

1 AB Hudiksvallsbostäder 

2 Fastighets AB Glysis 

3 Glysisvallen AB 

4 Hudiksvalls Näringslivs AB 

5 Forsså Gruppen AB 

6 Fiberstaden AB 

7 Stiftelsen Hälsinglands Museum 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  

Kommunfullmäktige beslutar 

att, för kommunens del bevilja, styrelsen och de enskilda förtroendevalda i Stiftelsen 
Hälsinglands Museum, ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2012, samt  

att lägga aktiebolagens och stiftelsens årsredovisningar och revisionsberättelser, för år 
2012, till handlingarna.   

______   

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______   
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§ 186 Flytt av restaurang-och livsmedelsprogrammet till 
Bromangymnasiet 

Dnr 2013-449-631 

Ärendebeskrivning 

Lärande- och kulturnämnden har föreslagit att kommunfullmäktige avsätter 10 
miljoner kronor så att restaurang- och livsmedelsprogrammet kan flyttas till 
Bromangymnasiet. 

Skälen till föreslagen förändring är en bättre inkludering av eleverna och lärare i detta 
program i en större gymnasiegemenskap, samt att lokalerna som idag används är för 
stora och inte ändamålsenliga och att det finns ett investeringsbehov i utrustning, mm, 
i befintliga lokaler, vilka inte upplevs som rationella att genomföra. 

Presenterad kostnadsnivå bygger på utredning/konsultrapport från hösten 2012. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 

Lärande- och kulturnämnden har fattat sitt beslut med ett fokus på effektivare och 
bättre samordnad utbildning. Effekter som presenteras är förbättringar i en 
inkluderande gymnasiemiljö, ändamålsenligare lokaler, förbättrad lärartäthet och andra 
utbildningsorienterade frågor. 

Med ovanstående argument har det inte från lärande- och kulturnämnden presenterats 
andra alternativa lokallösningar. En samordnad och förbättrad lärmiljö har varit det 
övergripande målet. 

Med den bakgrund som finns i ärendet har det i budgetförslaget för 2014 – 2017 
avsatts 10.2 Mkr 2014 och 0.4 Mkr 2015, för att genomföra efterfrågad ombyggnad 
och flytt av restaurang- och livsmedelsprogrammet till Bromangymnasiet. Eftersom 
kostnadskalkylen bygger på en tidigare nyckeltalsbaserad uträkning finns ett behov av 
att öka precisionen i kostnadsunderlaget. Därför är det rimligt att 
investeringsutrymmet ligger kvar i investeringsbudgeten och att tekniska nämnden ges 
i uppdrag att tillsammans med lärande- och kulturnämnden inom 500 000:- kronor av 
anvisat investeringsutrymme genomföra en mer specifik projektering av projektet. Om 
projektet inte kan genomföras inom avsatt investeringsutrymme skall frågan återföras i 
form av ett enskilt investeringsbeslut. 

Frågan bör prioriteras då det finns kopplingar till avtalstider i nuvarande externa 
hyresavtal.  



  

 Protokoll 13 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att efterfrågad ombyggnad och flytt av 
restaurang- och livsmedelsprogrammet till Bromangymnasiet genomförs inom de 
medel som avsatts i investeringsbudgeten, 10.2 Mkr 2014 och 0.4 Mkr 2015, att 
tekniska nämnden ges i uppdrag att tillsammans med lärande- och kulturnämnden 
inom 500 000:- kronor av anvisat investeringsutrymme genomföra en mer specifik 
projektering av projektet, samt att om projektet inte kan genomföras inom avsatt 
investeringsutrymme, skall frågan återföras i form av ett enskilt investeringsbeslut. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag med tillägget 
att kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att se på andra alternativ för 
restaurang- och livsmedelsprogrammets placering, ex att vara kvar på CUL. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Jonas Holm (M) bifall till förslaget med 
förändringen att allmänna utskottets förslag till tillägg utgår dvs ”att 
kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att se på andra alternativ för restaurang- 
och livsmedelsprogrammets placering, ex att vara kvar på CUL.” 

Mikael Löthstam (S) yrkar i första hand att ärendet återremitteras till allmänna 
utskottet för se på andra alternativ för restaurang- och livsmedelsprogrammets 
placering samt att se vad samarbetet gymnasieskola Hälsingland ger för resultat. Yrkar i 
andra hand bifall till hela allmänna utskottets förslag utan ändringar. 

Stefan Bäckström (C) yrkar bifall till Jonas Holms förslag. 

Uno Jonsson (S) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till Mikael Löthstams 
återremissyrkande, och finner att kommunstyrelsen avslår detta. Ärendet ska således 
avgöras vid dagens sammanträde. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till allmänna 
utskottets förslag eller till Jonas Holms förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller 
Jonas Holms förslag. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att genomföra efterfrågad ombyggnad och flytt av restaurang- och 
livsmedelsprogrammet till Bromangymnasiet inom de medel som avsatts i 
investeringsbudgeten, 10,2 Mkr 2014 och 0,4 Mkr 2015 

att Tekniska nämnden ges i uppdrag att tillsammans med Lärande- och kulturnämnden 
inom 500 000:- kronor av anvisat investeringsutrymme genomföra en mer specifik 
projektering av projektet 

att om projektet inte kan genomföras inom avsatt investeringsutrymme, skall frågan 
återföras i form av ett enskilt investeringsbeslut. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams förslag reserverar sig Mikael 
Löthstam (S), Göran Thapper (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson (S), Siw 
Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V).    

______   

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Stefan Bäckström (C) bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att 
kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att se på andra alternativ för restaurang- 
och livsmedelsprogrammets placering, ex vara kvar på CUL samt avvakta förslagen i 
den utbildningssamverkan som kommer att presenteras under våren 2014. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall eller ej till kommunstyrelsens 
förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller detta. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till Mikael Löthstams 
tilläggsförslag, och finner att kommunfullmäktige avslår detta. 
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Kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams tilläggsförslag reserverar sig 
Agneta Brendt (S), Sven-Åke Thoresen (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Siw 
Karlsson (S), Uno Jonsson (S), Göran Thapper (S), Ingvar Persson (S), Anna-Karin 
Keisu (S), Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S),Olle Borgström (S), Kerstin Rask 
(S), Susanne Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren (S), Lena Hallqvist (S), Martin 
Nyman (S), Leif Rogell (S), Daniel Pettersson (V), Delshad Saleh (V), Elisabeth 
Swedman (V), Ulla Ohlsson (V)och Alf Norberg (V).                    

______   
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§ 187 Upplåningsramar och kommunal borgen 2014 

Dnr 2013-452-045 

Ärendebeskrivning 

Enligt kommunfullmäktiges beslut, § 75/2006, om borgenspolicy fordras årsvis beslut 
om borgensnivåerna för varje kommunalt bolag. Vidare fordras ramar för kommunens 
egen nyupplåning och omsättning av lån. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit kommunfullmäktige besluta att under 
2014 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun inom en ram på totalt  
75 mkr (varav va-renhållning 25 mkr) samt att omsättning av lån får ske inom en ram 
på 36,5 mkr (varav va-renhållning 14,5 mkr), att under 2014 såsom för egen skuld ingå 
borgen för AB Hudiksvallsbostäder (556507-8267) med 60 mkr gällande nyupplåning 
och med 300 mkr avseende omsättning av lån, att under 2014 såsom för egen skuld 
ingå borgen för Fastighets AB Glysis (556197-3669) med 2 mkr avseende omsättning 
av lån, att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för Forssågruppen AB  
(556241-6494) med 10,2 mkr gällande nyupplåning och med 3 mkr avseende 
omsättning av lån, samt att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för 
Glysisvallen AB (556315-5125) med 4,5 mkr gällande nyupplåning. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar ekonomichef Staffan Lindvall i 
ärendet. 

Mikael Löthstam (S), yrkar avslag till första att-satsen och föreslår i dess ställe, att 
under 2014 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun med 25 mkr för va-
renhållning samt att omsättning av lån får ske inom en ram på 36,5 mkr (varav va-
renhållning 14,4 mkr), yrkar i övrigt bifall till förslaget. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall antingen till allmänna utskottets 
förslag eller till Mikael Löthstams förslag gällande första att-satsen, och finner att 
kommunstyrelsen bifaller allmänna utskottets förslag. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall eller ej till övriga att-satser (2-
5), och finner att kommunstyrelsen bifaller dessa.    
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att under 2014 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun inom en ram på totalt  
75 mkr (varav va-renhållning 25 mkr) samt att omsättning av lån får ske inom en ram 
på 36,5 mkr (varav va-renhållning 14,5 mkr) 

att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för AB Hudiksvallsbostäder  
(556507-8267) med 60 mkr gällande nyupplåning och med 300 mkr avseende 
omsättning av lån. 

att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för Fastighets AB Glysis  
(556197-3669) med 2 mkr avseende omsättning av lån.  

att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för Forssågruppen AB  
(556241-6494) med 10,2 mkr gällande nyupplåning och med 3 mkr avseende 
omsättning av lån.  

att under 2014 såsom för egen skuld ingå borgen för Glysisvallen AB  
(556315-5125) med 4,5 mkr gällande nyupplåning. 

Emot beslutet gällande första att-satsen och till förmån för Mikael Löthstams förslag 
reserverar sig Mikael Löthstam (S), Göran Thapper (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), 
Uno Jonsson (S), Siw Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V).       

______   

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) avslag till första att-
satsen och föreslår i dess ställe, att under 2014 medge nyupplåning för Hudiksvalls 
kommun med 25 mkr för va-renhållning samt att omsättning av lån får ske inom en 
ram på 36,5 mkr (varav va-renhållning 14,4 mkr), yrkar i övrigt bifall till förslaget. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Mikael Löthstams förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 
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Kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams förslag reserverar sig Agneta 
Brendt (S), Sven-Åke Thoresen (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Siw Karlsson (S), 
Uno Jonsson (S), Göran Thapper (S), Ingvar Persson (S), Anna-Karin Keisu (S), 
Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S),Olle Borgström (S), Kerstin Rask (S), Susanne 
Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren (S), Lena Hallqvist (S), Martin Nyman (S), 
Leif Rogell (S), Daniel Pettersson (V), Delshad Saleh (V), Elisabeth Swedman (V), Ulla 
Ohlsson (V)och Alf Norberg (V).                    

______   
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§ 188 Bredbandsstrategi 

Dnr 2012-161-522 

Ärendebeskrivning 

Tillgång till bredband med hög kvalitet och hastighet är idag en förutsättning för 
effektiv förvaltning, företagande, sysselsättning och för att förenkla vardagen för 
medborgare och företag. 

För att möta den digitala utvecklingen har länsstyrelsen Gävleborg och Region 
Gävleborg arbetat fram en regional bredbandsstrategi. Arbetet har skett i nära 
samarbete med kommuner, nätoperatörer och andra bredbandsintressenter i länet. 

En strategi för bredband berör hela kommunens verksamhet och därför har ett förslag 
till bredbandstrategi för Hudiksvalls kommun arbetats fram. Den regionala 
Bredbandsstrategin ligger som grund för kommunens Bredbandsstrategi. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar Fiberstadens styrelseordförande 
Björn Eriksson i ärendet. 

Kåge Wallner (MP) yrkar bifall till förslaget om Bredbandsstrategi för Hudiksvalls 
kommun med ändringen att Hudiksvalls kommun anslår 4 miljoner kronor per år fram 
till 2020, istället som i förslaget 6 miljoner kronor per år. 

Mikael Löthstam (S) yrkar bifall till förslaget till Bredbandstrategi utan förändring. 

Kent Sjöberg (KD), och Jonas Holm (M) yrkar bifall till Kåge Wallners förslag. 

Uno Jonsson (S) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till Kåge Wallners förslag eller 
till Mikael Löthstams förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller Kåge Wallners 
förslag, varvid votering begäres. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till Kåge 
Wallners förslag röstar JA. Den som röstar bifall till Mikael Löthstams förslag röstar 
nej. Vinner nej har kommunstyrelsen beslutat bifalla förslaget till Bredbandsstrategi 
utan förändring. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs.  
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Caroline Schmidt (C), Stefan Bäckström (C), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M), 
Stefan Segerbrand (M), Ann Berg (FP), Kent Sjöberg (KD)och Kåge Wallner (MP) 
röstar ja. 
 
Mikael Löthstam (S), Göran Thapper (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson 
(S), Siw Karlsson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V) röstar nej. 
 
Kommunstyrelsen har således med 8 ja-röster mot 7 nej-röster beslutat bifalla Kåge 
Wallners förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslag till Bredbandsstrategi för Hudiksvalls kommun, med ändringen att 
Hudiksvalls kommun anslår 4 miljoner kronor i budgeten per år fram till 2020, för 
utbyggnad av bredband. 

____ 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) bifall till förslaget 
till Bredbandstrategi utan förändring, dvs att Hudiksvalls kommun anslår 6 miljoner 
kronor per år fram till 2020, istället för som i kommunstyrelsens förslag 4 miljoner 
kronor per år. 

Sven-Åke Thoresen (S) yrkar bifall till Mikael Löthstams förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Mikael Löthstams förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till 
kommunstyrelsens förslag röstar JA. Den som röstar bifall till Mikael Löthstams 
förslag röstar NEJ. Vinner nej har kommunstyrelsen beslutat bifalla Mikael Löthstam 
förslag till Bredbandsstrategi med anslaget 6 miljoner kronor per år fram till 2020. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs.  

     Bilaga § 188 

Omröstningen utfaller med 25 ja-röster mot 25 nej-röster, en avstår från att rösta. 
Eftersom röstetalet blir lika lägger ordföranden sin utslagsröst till förmån för ja-
rösterna, dvs kommunstyrelsens förslag. 
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Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams förslag reserverar sig Agneta 
Brendt (S), Sven-Åke Thoresen (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Siw Karlsson (S), 
Uno Jonsson (S), Göran Thapper (S), Ingvar Persson (S), Anna-Karin Keisu (S), 
Mikael Löthstam (S), Annika Huber (S), Olle Borgström (S), Kerstin Rask (S), Susanne 
Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren (S), Lena Hallqvist (S), Martin Nyman (S), 
Leif Rogell (S), Daniel Pettersson (V), Delshad Saleh (V), Elisabeth Swedman (V), Ulla 
Ohlsson (V)Alf Norberg (V), Bo Lindkvist (SD) och Birgitta Johansson (SD). 

______ 
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§ 189 Trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och 
riksfärdtjänst 

Dnr 2012-485-736 

Ärendebeskrivning 

Omsorgsförvaltningen har genom färdtjänsthandläggaren och med bistånd av 
kommunledningsförvaltningen, planeringschefen, upprättat förslag till 
trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och riksfärdtjänst. Förslaget har sänts på 
remiss till Handikappades Lokala Samarbetskommitté, HLS, och till 
kollektivtrafikmyndigheten, dvs. Landstinget Gävleborg. Synpunkterna redovisas och 
kommenteras i bilaga 4, remissammanställning. 

Omsorgsnämnden har därefter, vid sammanträdet den 28 maj 2013 tillstyrkt förslaget. 

Kommunledningsförvaltningen har överlämnat förslaget för fastställande i 
kommunfullmäktige. 

Handlingar 

• Trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och riksfärdtjänst, daterat 2012-10-16 
• Bilaga 1: Tillämpningsanvisningar gällande färdtjänst i Hudiksvalls kommun 
• Bilaga 2: Färdtjänsttaxa 
• Bilaga 3: Egenavgift vid riksfärdtjänstresor 
• Bilaga 4: Remissammanställning 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att kommunfullmäktige antar 
trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och riksfärdtjänst för Hudiksvalls kommun. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta trafikförsörjningsprogram för färdtjänst och riksfärdtjänst för Hudiksvalls 
kommun. 

______    
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Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 190 Avslutande av gemensam kostnämnd 

Dnr 2012-156-106 

Ärendebeskrivning 

Hudiksvalls kommun och Landstingets Gävleborgs kostverksamhet bedrivs idag inom 
ramen för en gemensam nämnd. Nämnden har ansvar för måltidsverksamheten vid 
Hudiksvalls sjukhus och måltidsverksamheterna inom Hudiksvalls kommun. Villkoren 
för samarbetet regleras i ett samverkansavtal samt ett hyresavtal för centralköket. 
Hudiksvalls kommun är värdkommun för kostnämnden. 

Landstingsfullmäktige beslutade 24 oktober 2012 att säga upp avtalen som reglerar 
kostnämndens verksamhet. Avtalet sägs upp från och med 1 januari 2014. 
Landstingsstyrelsen beslutade 26 november 2013 att samarbetet med Hudiksvalls 
kommun i den gemensamma kostnämnden avslutas och att kostnämnden upplöses 
från och med 1 januari 2014. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit kommunstyrelsen att 
kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att till kommunfullmäktige 16 december 
2013 utarbeta ett justerat förslag till reglemente för omsorgsnämnden med anledning 
av övertagande av ansvaret för kostnämnden.  

Kommunledningsförvaltningen har vidare föreslagit att kommunfullmäktige beslutar 
att samarbetet med Landstinget Gävleborg i den gemensamma kostnämnden avslutas 
och att kostnämnden upplöses från och med 1 januari 2014 samt att överföra ansvaret 
för kommunens kostverksamhet till omsorgsnämnden. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar kommunchef Bengt Friberg i ärendet. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att till kommunfullmäktige 16 
december 2013 utarbeta ett justerat förslag till reglemente för omsorgsnämnden med 
anledning av övertagande av ansvaret för kostnämnden. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att samarbetet med Landstinget Gävleborg i den gemensamma kostnämnden avslutas 
och kostnämnden upplöses från och med 1 januari 2014, 

att överföra ansvaret för kommunens kostverksamhet till omsorgsnämnden från och 
med 1 januari 2014, samt 

att anta förelagda justeringar i omsorgsnämndens reglemente. 

____  
 

Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 191 Motion om införande av sommarskola på gymnasiet 

Dnr 2013-192-008 

Ärendebeskrivning 

I en motion har Elisabeth Swedman (V), Arif Khalifa(M) och Bente Sandström (S) 
föreslagit, att Hudiksvalls kommun inför sommarskola för elever vid gymnasiet 
åtminstone i matematik och engelska.  

Bakgrunden till motionen är bland annat att många elever som går på gymnasiet 
ganska ofta misslyckas i högskolebehörighetsgivande kurser/ämnen som till exempel 
matematik och engelska. Motionärerna anger att det finns resurstimmar under 
terminerna, där eleverna kan få hjälp, men ofta ligger dessa pass där eleverna redan har 
annat ämne på schemat. De anger vidare att gymnasiestudierna är krävande och att 
eleverna saknar i många fall ork och därmed motivation för att gå på dessa 
resurstimmar. Resultatet blir att många får icke godkända betyg i kurser/ämnen som 
krävs för att komma in på utbildning efter gymnasiet. Sommarskola för gymnasieelever 
skulle innebära minskad arbetslöshet och minskade kostnader för komvux samt att 
visa att Hudiksvalls kommun är en föregångskommun, då det inte är vanligt med 
sommarskola för gymnasieelever. 

Lärande- och kulturförvaltningens yttrande 

 

Exempel sommargymnasium 

Sommargymnasium anordnas i ett fåtal kommuner i landet. Ett exempel är vid 
Fyrisskolan i Uppsala. Där anordnas intensivkurser som syftar till att hjälpa eleverna 
att uppnå godkänt betyg. Gruppstorleken är vanligtvis mindre än i den vanliga 
gymnasieskolan och sommarkurserna pågår i fyra veckor. I Uppsala krävs närvaro 
under alla fyra veckor för att få delta. Sommargymnasiet består av 20 lektioner à 80 
minuter och bedrivs på förmiddagen. Fyrisskolan ger kurser i 13 ämnen.  

Bromangymnasiets studieresultat 

Under läsåret 2012-2013 var det drygt 100 elever som fick betyget F (icke godkänt) i de 
grundläggande kurserna i matematik, svenska och engelska.  

Dessutom fanns det elever som har streckbetyg eller elever som ej blivit betygsatta. De 
flesta av dessa elever verkar dock vara elever som är inte klara med grundskolans kurs i 
ämnet eller elever som inte fullföljt läsåret.  
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Sommarskola vid Bromangymnasiet 

Om sommarskola skulle startas skulle det innebära cirka 45 lektionstimmar fördelade 
på tre veckor. Tre till fyra lärare kommer att behövas och eventuellt feriearbetare som 
stöd. Kostnaden beräknas till cirka 200 000 kronor. Eftersom Bromangymnasiets ram 
är begränsad finns ingen möjlighet att starta sommarskola. Insatser för att elevers mål 
skall nås måste göras inom befintlig organisation och under ordinarie läsår.  

Lärande- och kulturnämnden har föreslagit att motionen därmed är besvarad. 

Allmänna utskottet har föreslagit att motionen ska anses vara besvarad. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Siw Karlsson (S), bifall till motionen. 

Ordförande framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets förslag 
att motionen ska anses vara besvarad eller till Siw Karlssons förslag om bifall till 
motionen och finner att kommunstyrelsen beslutar att bifalla allmänna utskottets 
förslag, varvid votering begäres. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till allmänna 
utskottets förslag röstar JA. Den som röstar bifall till Siw Karlssons förslag röstar NEJ. 
Vinner Nej har kommunstyrelsen bifallit Siw Karlssons förslag. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomföres. 

Caroline Schmidt (C), Stefan Bäckström (C), Jonas Holm (M), Håkan Rönström (M) 
Stefan Segerbrand (M), Gunnel Nordin (FP), Kent Sjöberg (KD) och Kåge Wallner 
(MP) röstar JA. 

Mikael Löthstam (S), Susanne Östh (S), Olle Borgström (S), Ingvar Persson (S) 
Uno Jonsson (S), Siw Karlsson (S) och Daniel Pettersson (V) röstar NEJ. 

Kommunstyrelsen har således med 8 Ja-röster mot 7 Nej-röster bifallit allmänna 
utskottets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att motionen anses besvarad. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams förslag om bifall till motionen, 
reserverar sig Mikael Löthstam (S), Susanne Östh (S), Olle Borgström (S), Ingvar 
Persson (S), Uno Jonsson (S), Siw Karlsson (S) och Daniel Pettersson (V)  
____ 
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Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Elisabeth Swedman (V), Anna-Karin 
Keisu (S) och Arif Kahlifa (M) bifall till motionen. 

Stefan Bäckström (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Elisabeth Swedman mfl förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres.   

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till 
kommunstyrelsens förslag röstar JA. Den som röstar bifall till Elisabeth Swedmans mfl   
förslag röstar NEJ. Vinner nej har kommunstyrelsen beslutat bifalla motionen. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs.  

     Bilaga § 191 

Omröstningen utfaller med 22 ja-röster mot 25 nej-röster, fyra avstår från att rösta. 
Kommunfullmäktige har således bifallit motionen. 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla motionen.  

____ 
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§ 192 Motion om en gång- och cykelväg mellan 
Ullsäter/Sanna och Mo skola 

Dnr 2008-105-008 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige återremitterade, § 169/2008, en motion om gång- och cykelväg 
mellan Ullsätter/Sanna och Mo skola till kommunstyrelsen med uppdrag till tekniska 
nämnden att se över prioriteringslistan enligt trafiknätsplanen för Hudiksvalls 
kommun. 

Cykelnätsplanen 

Kommunstyrelsen har i sitt reglemente ansvar för övergripande fysisk planering. 
Kommunstyrelsen har, § 22/2012, föreslagit kommunfullmäktige uppdra till 
byggnadsnämnden, att i samråd med tekniska nämnden, upprätta förslag till 
styrdokument för att stärka cyklingens roll i kommunen. Kommunfullmäktige 
beslutade, § 12/2012, enligt kommunstyrelsens förslag.  

I uppdraget ingår planering av infrastruktur, t.ex. cykelvägar både inom samhällen och 
mellan tätorter, parkering och service. 

Sedan Mo skola lades ned har Hallstaåsvägen inte ansetts vara en prioriterad sträcka i 
cykelnätsplanen. Om förhållandena skulle förändras kommer prioriteringen att ses 
över. 

Allmänna utskottet har överlämnat ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Kåge Wallner (MP)att motionens förslag  
överlämnas till arbetet med cykelplan och att motionen därmed får anses vara 
besvarad.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att motionen får anses vara besvarad med ovanstående yttrande. 

______  
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Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 193 Motion om arbetsmarknadssatsningar 

Dnr 2012-111-008 

Ärendebeskrivning 

Mikael Löthstam (S) och Daniel Pettersson (V) har i en motion förslagit att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att tillsätta en utredning som ska ge svar på hur 
kommunen i samverkan med externa aktörer såsom det lokala näringslivet, 
arbetsförmedlingen och olika utbildningsaktörer kan arbeta för att överbrygga och 
dämpa de utmaningar kommunen står inför på arbetsmarknaden på grund av 
generationsväxling och svårighet av matcha arbetsmarknadens behov med 
kompetensen bland det stora antal unga och vuxna i kommunen som står utanför 
arbetsmarknaden.  

Kommunledningsförvaltningens yttrande 

Kommunen har under hösten påbörjat en förstudie med syfte att undersöka 
möjligheten att skapa ”en gemensam ingång” för unga (18-25 år) som varken arbetar 
eller studerar. Samarbetet har som målsättning att innefatta delar av kommunens 
verksamhet som arbetar med målgruppen, den lokala Arbetsförmedlingen, 
näringslivet, Försäkringskassan och landstinget. Syftet är att genom samordning skapa 
en snabbare handläggning och att förbättra och förstärka arbetet för att få ut 
målgruppen i arbete eller studier. En viktig del i arbetet är att matcha kompetensen hos 
de personer som står utanför arbetsmarknaden med arbetsgivares behov.  

Samordningen ska kombineras med en särskilt satsning på ungdomsanställningar som 
syftar till att ge unga som varken arbetar eller studerar arbetslivserfarenhet och 
kontakter på arbetsmarknaden.  

Kommunstyrelsen beslutade, § 270/2012, att återremittera motionen för att klargöra 
vilka åtgärder som genomförs inom alla ålderskategorier. 

I skrivelse, 2013-10-16, redovisas vilka arbetsmarknadsåtgärder som Centrum för 
utveckling och lärande, CUL genomför. 

Allmänna utskottet har föreslagit att motionen bifalls. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) och Daniel Pettersson 
(V) bifall till allmänna utskottets förslag. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla motionen 
______   

Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 194 Medborgarförslag om att sätta upp en Hälsingebock 
vid E4 

Dnr 2013-271-035 

Ärendebeskrivning 

Örjan Olsson har i ett medborgarförslag fört fram en ide om att Hudiksvalls kommun 
ska sätta upp en 30 meter hög hälsingebock vid E4 som en symbol för landskapet och 
för att väcka intresse hos förbipasserande. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 

Just nu pågår planeringen för att sätta upp digitala välkomstskyltar efter E4. Tanken 
med dessa skyltar är att ge resenärer en positiv bild av kommunen och allt den har att 
erbjuda. Eftersom skyltarna delvis kommer att fylla samma syfte som den föreslagna 
hälsingebocken anser kommunledningsförvaltningen inte att det inom den närmaste 
framtiden finns möjlighet att sätta upp ännu ett landmärke efter E4. 

Kommunledningsförvaltningen föreslår därmed att medborgarförslaget anses besvarat. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anse medborgarförslaget besvarat. 

______   

Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 195 Medborgarförslag om en aktivitetsarena vid 
Glysisvallen 

Dnr 2012-406-035 

Ärendebeskrivning 

Jonas Berglund, Hudiksvall har, i ett medborgarförslag föreslagit att Hudiksvalls 
kommun tillsammans med eventuella sponsorer köper och placerar en 
allaktivitetsarena på grusplanen vid Glysisvallen. 

Tekniska nämndens yttrande 

Tekniska förvaltningen råder inte över marken vid Glysis, utan det gör det kommunalt 
delägda bolaget Glysisvallen AB. Markanvändningen är en planfråga och hanteras av 
plan- och bygglovskontoret.  

Däremot ansvarar tekniska förvaltningen för uppförande och skötsel av bland annat 
kommunens skolor och skolgårdar. I uppdraget ingår för närvarande att projektera för 
en större rustning av Läroverket i centrala Hudiksvall. I planerna för projektet ingår en 
större omdaning av skolgården där man planerar att bygga en allaktivitetsarena, 
liknande den Jonas Berglund beskriver. Skolgårdarna är öppna för allmänheten under 
icke skoltid, vilket kommer att ge bra förutsättningar till att idka olika former av 
spontanidrott på arenan. 

Social- och fritidsnämndens yttrande 

Social- och Fritidsförvaltningen har i samråd med Glysisvallen AB utrett om det finns 
möjlighet att genomföra förslaget. Stefan Skalman, vd Glysisvallen AB har lämnat svar 
att det inte finns möjlighet att anlägga en multiarena vid Glysisvallen på grund av 
platsbrist. Grusplanen är den enda plats som finns för parkering vid matcher och 
jippon. 

En utredning om planerna Överås, Ullsäter och Björkberg pågår och ska vara klar i vår 
Björkbergsplanens nedre del ligger på en vattentäkt. På den övre grusplanen kan det 
eventuellt bli konstgräs i framtiden. Glysisvallens A-plan kan eventuellt också få 
konstgräs. 

Social- och fritidsförvaltningen har föreslagit att medborgarförslaget anses besvarat. 

Allmänna utskottet har föreslagit att medborgarförslaget avslås. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar  

att avslå medborgarförslaget 

______   

Kommunfullmäktige beslutar  

enligt kommunstyrelsens förslag. 

______ 
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§ 196 Medborgarförslag om Träffpunkt Glada Hudik 

Dnr 2010-265-035 

Ärendebeskrivning 

Göran Persson, Hudiksvall, har lämnat ett medborgarförslag med innebörden att 
kommunen ska skapa en träffpunkt, dvs. ett parkeringsområde, vid södra infarten till 
Hudiksvall, invid Håstaäng.  Där ska framför allt turister och andra besökande få 
möjlighet att ta en rast, besöka toaletter, fylla vatten i husbilar, husvagnar och bussar 
samt tömma gråvatten och toatankar. Förslagsställaren har anvisat vilka fastigheter 
som skulle beröras av förslaget, varav en, enligt förslaget, bör exproprieras. 

Ärendet har skickats till tekniska förvaltningen för yttrande: Det berörda markområdet 
är föremål för diskussion för andra verksamheter och den närmare användningen får 
prövas i kommande detaljplaneprocess. En expropriering kan knappast bli aktuell för 
detta ändamål då samhällsintresset är för litet. 

Tekniska förvaltningen har vidare påpekat att det knappast är lämpligt att erbjuda en 
campingliknande verksamhet då det skulle kunna uppfattas som att kommunen 
konkurrerar med den privata marknaden som erbjuder liknande verksamhet på orten. 
Det kan vidare bli möjligt att inom ramen för den trafikantservice som planeras i 
Medskogsområdet att tillgodose det aktuella behovet. 

Kommunledningsförvaltningen kan dela de goda ambitioner som finns i förslaget, 
nämligen att det är angeläget att besökande känner sig välkomna till Hudiksvall. Men 
precis som tekniska förvaltningen redovisar i sitt yttrande finns i stort sett redan 
möjlighet för det privata näringslivet att möta de redovisade behoven. Därutöver kan 
nämnas de rastplatser som Trafikverket upplåter vid E4 eller de faciliteter (t ex 
måltidsmöjligheter) som erbjuds i exempelvis Iggesund, Delsbo och Hudiksvall. 
Dessutom kan berörd mark vara intressant att nyttja för andra ändamål. Den samlade 
bedömningen blir därför att förslaget bör avslås. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att medborgarförslaget avslås. 

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD)att medborgarförslaget 
ska anses vara besvarat. 

Mikael Löthstam (S), Håkan Rönström (M) och Stefan Bäckström (C) yrkar bifall till 
allmänna utskottets förslag. 
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Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets förslag 
eller till Kent Sjöbergs förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna 
utskottets förslag.   

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå medborgarförslaget. 

Mot beslutet reserverar sig Kent Sjöberg (KD).  
______  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD) att 
kommunfullmäktige ställer sig bakom förslaget att skapa en Träffpunkt enligt 
medborgarförslaget men anser att föreslagen placering är problematisk. Därför får 
tekniska nämnden i uppdrag att beakta förslaget i den fortsatta planeringen och att 
därmed får motionen anses vara besvarad. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Kent Sjöbergs förslag, och finner att kommunfullmäktige bifaller Kent 
Sjöbergs förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ge tekniska nämnden i uppdrag att beakta medborgarförslaget i den fortsatta 
planeringen, samt 

att därmed anse medborgarförslaget besvarat.  

______ 
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§ 197 Val av ny ordförande och ledamot i lärande- och 
kulturnämnden efter Stefan Bäckström (C) som har 
entledigats 

Dnr 2013-483-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade 25 november 2013 att entlediga Stefan Bäckström (C) 
från uppdrag som ordförande och ledamot i lärande- och kulturnämnden. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ny ordförande i lärande- och kulturnämnden utse Matts Persson (C), Stömne 
210, 820 60 Delsbo 

att till ledamot utse Erik Jensen (C), Sundsättersvägen 17, 825 93 Njutånger, samt 

att till ny ersättare (efter Erik Jensen) utse Lena Jendel (C), Lillhammarvägen 1, 824 40 
Hudiksvall. 

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____  
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§ 198 Val av ny ledamot i kommunfullmäktiges 
valberedning efter Ronney Olsson (V) som har 
entledigats 

Dnr 2013-498-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade 25 november 2013 att entlediga Ronney Olsson (V)  
från uppdrag som ledamot i kommunfullmäktiges valberedning. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ny ledamot i kommunfullmäktiges valberedning utse Delshad Saleh (V), 
Svarttjärnsvägen 1, 824 40 Hudiksvall. 

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 199 Val av ny ledamot i kommunfullmäktiges 
kvalitetsberedning efter Ronney Olsson (V) som har 
entledigats 

Dnr 2013-499-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade 25 november 2013 att entlediga Ronney Olsson (V) 
från uppdrag som ledamot i kommunfullmäktiges kvalitetsberedning. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ny ledamot i kommunfullmäktiges kvalitetsberedning utse Delshad Saleh (V), 
Svarttjärnsvägen 1, 824 40 Hudiksvall. 

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 200 Val av ny ersättare i byggnadsnämnden efter Ronney 
Olsson (V) som har entledigats 

Dnr 2013-500-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade 25 november 2013 att entlediga Ronney Olsson (V) 
från uppdrag som ersättare i byggnadsnämnden. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ny ersättare i byggnadsnämnden utse Charliene Kiffer (V), Djupegatan 22 C, 824 
50 Hudiksvall. 

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 201 Förslag till ledamöter, ersättare, revisor samt ersättare 
för denne i Fastighets AB Glysis (1 år) 

Dnr 2013-553-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att föreslå ledamöter och ersättare, revisor samt ersättare för 
denne till Fastighets AB Glysis för 1 år, mellan 2014 års bolagsstämma och 
bolagsstämman år 2015. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ledamöter och ersättare i Fastighets AB Glysis, för ovan nämnda tid, föreslå 
följande: 

Ledamöter              Ersättare 

Håkan Rönström, (M), ordf 
Tomtegatan 1  
824 42 Hudiksvall 

Stefan Segerbrand, (M) 
Forsavägen 9 
820 65 Forsa  

Sven Bergström, (C), v ordf 
Utnäs 136 
820 65 Forsa 

Annika Norman, (C) 
Lärkvägen 29 
824 33 Hudiksvall 

Lena Husén, (MP) 
Östra Tullgatan 7 
824 52 Hudiksvall 

Leif Berg, (KD) 
Kolonivägen 18 
824 50 Hudiksvall 

Monika Flöjt, (S) 
Rönnstigen 1 
824 43 Hudiksvall 

Rolf Sundell, (S) 
Sörväna 124 
820 60 Delsbo 

Hans Svedberg, (S) 
Rönnstigen 4 
824 43 Hudiksvall 

Kent Kanon, (S) 
Västra Åvägen 4 
825 32 Iggesund 
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Revisor              Ersättare 

Jan Haglund, (C) 
Vedavägen 8 
820 60 Näsviken   
 

Kjell-Olof Hofsberger, (M) 
Kavelbrogatan 1 
824 52 Hudiksvall 

 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 202 Förslag till ledamöter, ersättare, revisor samt ersättare 
för denne i Glysisvallen AB (1 år) 

Dnr 2013-554-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att föreslå ledamöter och ersättare, revisor samt ersättare för 
denne till Glysisvallen AB för 1 år, mellan 2014 års bolagsstämma och bolagsstämman 
år 2015. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ledamöter och ersättare i Glysisvallen AB, för ovan nämnda tid, föreslå följande: 

Ledamöter              Ersättare 

Martin Askne, (C), ordf 
Prästgården 121 
824 52 Hudiksvall  

Sören Norberg, (FP) 
Njutångers Boda 5 
825 93 Njutånger 

Karl-Olof Tunelid, (M), v ordf 
Långgatan 52  
824 52 Hudiksvall 

Sture Jonsson, (MP) 
Räffelmansvägen 3 C 
824 42 Hudiksvall 

Bo Nilsson, (S) 
Bolagsvägen 4 
824 42 Hudiksvall  

Olle Borgström, (S) 
Svartuddevägen 27 
824 91 Hudiksvall 

Ingemar Persson, (V)  
Dragsved 3 
820 62 Bjuråker 

 

Susanne Östh, (S) 
Hamnvägen 15 
820 62 Bjuråker 

Revisor              Ersättare 

Kjell-Olof Hofsberger, (M) 
Kavelbrogatan 1 
824 52 Hudiksvall 

Britta Svalfors, (FP) 
Trogsta 453 
820 65 Forsa   

____ 
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Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 203 Förslag till ledamöter, ersättare, revisor samt ersättare 
för denne i Fiberstaden AB (1 år) 

Dnr 2013-555-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att föreslå ledamöter och ersättare, revisor samt ersättare för 
denne till Fiberstaden AB, opolitiskt valda, för 1 år, mellan 2014 års bolagsstämma och 
bolagsstämman år 2015. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ledamöter och ersättare i Fiberstaden AB, för ovan nämnda tid, föreslå följande: 

Ledamöter              Ersättare 

Opol Björn Eriksson, ordf 
Granitvägen 2 
826 34 Söderhamn 

Opol Bernt Magnusson 
Utnäs 114 
82065, Forsa 

Opol Jonas Dahlström 
Skyttevägen 15,         
824 52 Hudiksvall 

  

Opol Janne Sjödén 
Långgatan 42 
824 52 Hudiksvall 

  

Opol 

 

Roger Svensk 
Långby 1183 
820 64 Näsviken 

 
 

Revisor Ersättare 

KD Nils-Göran Strömberg 
Byvägen 18 
824 42 Hudiksvall  

V Anders Ohlsson 
Överbergevägen 24 
824 40 Hudiksvall  
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Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 204 Förslag till ledamöter, ersättare, revisor samt ersättare 
för denne i Hudiksvalls Näringslivs AB (HNA)(1 år) 

Dnr 2013-556-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att föreslå ledamöter och ersättare, revisor samt ersättare för 
denne till Hudiksvalls Näringslivs AB för 1 år, mellan 2014 års bolagsstämma och 
bolagsstämman år 2015. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ledamöter och ersättare i Hudiksvalls Näringslivs AB, för ovan nämnda tid, 
föreslå följande: 

Ledamöter              Ersättare 

Håkan Rönström, (M), ordf 
Tomtegatan 1  
824 42 Hudiksvall 

Martin Lundström, (M) 
Östra Tullgatan 6 
824 52 Hudiksvall 

Mats Guldbrand, (C), v ordf 
Avavägen 21 A 
820 60 Delsbo 

Anders Borgström, (FP) 
Risslavägen 8 
824 40 Hudiksvall 

Bengt Sahlin, (MP) 
Ringvägen 9 
824 43 Hudiksvall 

Gunnar Canslätt, (KD)  
Hudiksvägen 27 
824 33 Hudiksvall 

Uno Jonsson, (S) 
Gammelbansvägen 26 
824 40 Hudiksvall 

Lena Lindberg, (S) 
Myra 124 
820 60 Delsbo 

Sven-Åke Thoresen, (S) 
Bodarnevägen 12 D 
825 32 Iggesund 

Ann-Margret Knapp, (S) 
Lärkvägen 28 
824 33 Hudiksvall 
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Revisor              Ersättare 

Anders Ohlsson, (V) 
Överbergevägen 24 
824 40 Hudiksvall 

Lennart Almstedt, (MP) 
Långby 
820 64 Näsviken 

 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
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§ 205 Förslag till ledamöter, ersättare, revisor samt ersättare 
för denne i AB Hudiksvallsbostäder (1 år) 

Dnr 2013-557-102 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige har att föreslå ledamöter och ersättare, revisor samt ersättare för 
denne till AB Hudiksvallsbostäder för 1 år, mellan 2014 års bolagsstämma och 
bolagsstämman år 2015. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ledamöter och ersättare i AB Hudiksvallsbostäder, för ovan nämnda tid, föreslå 
följande: 

Ledamöter              Ersättare 

Jörgen Bengtsson, (C), ordf 
Långvindsbruk 
825 96 Enånger 

Lars Alkerud (C) 
Edsäng 216 
820 60 Delsbo 

Sivert Sjölander (C) 
Funsta 1402 
820 65 Forsa 

Anders Borgström (FP) 
Risslavägen 8 
824 40 Hudiksvall 

Stefan Segerbrand (M), v ordf 
Forsavägen 9 
820 65 Forsa  

Anders Bengtsson (M) 
Båtmansvägen 3 
824 40 Hudiksvall  

Martin Lundström (M) 
Östra Tullgatan 6 
824 52 Hudiksvall 

Ulf Sundh (KD) 
Storgatan 40 
824 52 Hudiksvall 

Tommy Wikberg (MP) 
Rubingränd 8 
825 31 Iggesund 

Jan Tage Danielsson (MP) 
Vänortsvägen 4 
824 41 Hudiksvall 

  



  

 Protokoll 51 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

Lilian Holmgren (S) 
Östra Tullgatan 3 
824 52 Hudiksvall 

Rolf Sundell (S) 
Sörväna 124 
820 60 Delsbo 

Bo Nilsson (S) 
Bolagsvägen 4 
824 42 Hudiksvall  

Majvor  Westberg-Jönsson (S) 
Boda 107 
825 96 Enånger 

Kerstin Rask (S) 
Långharpavägen 4 
820 64 Näsviken 

Leif Rogell (S) 
Näsvägen 11 
820 64 Näsviken 

Mats Runefelt (V) 
Skeppsdalsvägen 52 
824 51 Hudiksvall 

Laila Nyström (V) 
Hammarsvallsvägen 4 
820 60 Delsbo 

Revisor              Ersättare 

Jan Haglund (C) 
Vedavägen 8 
820 60 Näsviken   

Berndt Nilsson (S) 
Håstaborgsgatan 16 
824 42 Hudiksvall 

Lennart Almstedt (MP) 
Långby 
820 64 Näsviken  

 

Nils-Göran Strömberg (KD) 
Byvägen 18 
824 42 Hudiksvall 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
 



  

 Protokoll 52 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 206 Val av ombud samt ersättare för ombud till 
bolagsstämmor (1år) 

Dnr 2013-558-102 

Ärendebeskrivning 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att till ombud samt ersättare för ombud till bolagsstämmor år 2014-2015, för ovan 
nämnda tid, utse följande: 
Ombud     Ersättare 

AB Hudiksvallsbostäder  

Jonas Holm (M) 
Vijvägen 12 
824 93 Hudiksvall 

Mikael Löthstam (S) 
Vindrosvägen 5 
824 51 Hudiksvall 

AB Hudiksvalls Näringslivs AB  

Jonas Holm (M) 
Vijvägen 12 
824 93 Hudiksvall 

Majvor Westberg-Jönsson (S) 
Boda 107 
825 96 Enånger 

Glysisvallen AB  

Caroline Schmidt (C) 
Överbergebacken 9 
824 40 Hudiksvall 

Majvor  Westberg-Jönsson (S) 
Boda 107 
825 96 Enånger 

Fastighets AB Glysis  

Jonas Holm (M) 
Vijvägen 12 
824 93 Hudiksvall 

Majvor  Westberg-Jönsson (S) 
Boda 107 
825 96 Enånger 

 

 



  

 Protokoll 53 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

Fiberstaden AB  

Caroline Schmidt (C) 
Överbergebacken 9 
824 40 Hudiksvall 

Mikael Löthstam (S) 
Vindrosvägen 5 
824 51 Hudiksvall  

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
 



  

 Protokoll 54 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 207 Anhållan från Christer Andersson (C) om 
entledigande från uppdrag som ersättare i 
kommunfullmäktige 

Dnr 2013-543-102 

Ärendebeskrivning 

Christer Andersson (C) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla Christer Anderssons anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare i 
kommunfullmäktige,  

att anhålla om ny röstsammanräkning hos Länsstyrelsen. 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
 



  

 Protokoll 55 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 208 Anhållan från Christer Andersson (C) om 
entledigande från uppdrag som ersättare i tekniska 
nämnden 

Dnr 2013-554-102 

Ärendebeskrivning 

Christer Andersson (C) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla Christer Anderssons anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare i 
tekniska nämnden,  

att till ny ersättare utse Madeleine Lundberg (C), Västra Tullgatan 28 D, 824 30 
Hudiksvall. 

____  

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
 



  

 Protokoll 56 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 209 Anhållan från Christer Andersson (C) om 
entledigande från uppdrag som ersättare i 
valnämnden 

Dnr 2013-545-102 

Ärendebeskrivning 

Christer Andersson (C) anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag. 

Valberedningens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla Christer Anderssons anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare i 
valnämnden,  

att till ny ersättare utse Karin Hjelm, (C), Sjömyra 109, 820 60 Delsbo. 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

____ 
 



  

 Protokoll 57 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 210 Anmälan av delegationsbeslut 

Byggnadsnämnden 2013-11-05 och 2013-11-22 
 
Kommunstyrelsen 2013-11-07 
 
Tekniska nämnden 2013-11-18  
____ 
 

 



  

 Protokoll 58 (58)

Sammanträdesdatum 

2013-12-16 

Kommunfullmäktige 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 211 Meddelanden 

Ärendebeskrivning 

Meddelas och läggs till handlingarna  

   Dnr 2013-508-007 

1. Revisionsrapport, granskning av Inköp Gävleborgs delårsrapport 2013. 
 
   Dnr 2013-011-214 

2. Tingsrättens beslut i överklagandet av ändring av detaljplan för Solbacka 4:1 
mfl 
   Dnr 2013-530-102 

3. Länsstyrelsens beslut att ny ledamot i kommunfullmäktige efter Ronney 
Olsson (V) blir Alf Norberg (V), ny ersättare efter Alf Norberg blir Laila 
Nyström (V). 
 
____  


